
 

 
 
 
 
 
Raadsvragen van de fractie Inwonersbelangen in de Raadsvergadering van 04-
12-2019 
 
Afgelopen vrijdag heeft de Vereniging van Nederlandse Gemeenten een 
buitengewone ledenvergadering gehouden. 
Ondergetekende werd daar verrast omdat er op de agenda van de vergadering 
3 moties vanuit de Gemeente Woerden waren ingediend. 
Werd er in de wandelgangen op aan gesproken door collega’s en moest 
bekennen dat ik als aanwezig gemeenteraadslid deze ook niet kende. 
 
 
Inwonersbelangen heeft daarom de volgende vragen aan het college: 

• Waarom heeft het college deze moties niet gedeeld met de raad? 

• Hoe zijn deze  procedureel tot stand gekomen? 

• Zijn de moties inhoudelijk in lijn met het beleid van de (meerderheid) van 
de raad? 

• Zou het niet verstandiger zijn om zowel agenda als moties voor deze 
vergaderingen van zo’n belangrijke organisatie eerst met de 
gemeenteraad te bespreken? 

• Hoe heeft het college over de voorstellen (klimaatakkoord) en de 27 
moties gestemd? 
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